
 

Verslag van de vergadering op 9 mei 2023 in verenigingsgebouw St. Pieter 
 
Aanwezig: Rika, Dirk (notulist), Jacco, Robert, Arie, Jan (voorzitter). 
Gasten: George Heestermans (raadslid VVD) en Roel Braaksma (raadslid Gemeentebelangen) 
 
Besloten deel vergadering 9.30 – 20 uur 
Openbare vergadering: 
 
1. Opening: 

Jan heette iedereen welkom.  

 
2.  Notulen van de vergadering van 4 april 2023 werden goedgekeurd.  

3 Er waren geen mededelingen. 

 
4. Binnengekomen en uitgaande stukken: 

- 2023-04-06 Mail Ronald Boekel.  
Voorzitter deed mededeling betreffende het direct terugtreden van het lid Ronald Boekel.  
Deze was niet gebaseerd op persoonlijke redenen zo werd vastgesteld.  
Hoe nu te voorzien in vacature(s)?  Hoewel eerder de publiciteit is gezocht en ook op de 
website hierover is gepubliceerd, werd toch het idee geopperd, om via de 'Medemblikker 
Courant' een verslag/rapportage te publiceren, betreffende de inhoud van werkzaamheden 
van Stadsraad Kern Medemblik. Hiertoe wordt door Jan, die goede contacten in de 
perswereld heeft, contact opgenomen met Joyce Haakman. Verder natuurlijk alle 
persoonlijke contacten die er zijn benaderen/informeren zo is afgesproken.  
 
Verslag bijeenkomst kernraden in Opperdoes 27 maart 2023.  
Jan verwees naar het toegezonden uitgebreide verslag. Op de vraag of er nog 
verbeterpunten nodig zijn in de communicatie met het gemeentebestuur, zoals verwoord in 
dit verslag, werd besloten, dat alles is benoemd in het verslag en geen extra verbeterpunten 
te vermelden zijn. 
 

- 2023-04-07 Update aardgasvrij Medemblik. 
Dirk deed verslag van zijn bezoek aan het 'energiecafé' in de Muiter op 7 april 2023. De 
bewoners van de kanswijken Randwijk en Schepenwijk hadden allen een uitnodiging van het 
projectbureau van de gemeente Medemblik ontvangen betreffende de toekomstige 
warmtevoorziening in deze wijken en de mogelijkheden hiertoe de woning te verduurzamen.  
Daartoe werden de bewoners uitgenodigd om geïnformeerd te worden in het zogenaamde 
'energiecafé' vanaf 19.30 uur. 
Gemeente was daar vertegenwoordigd met meerdere 'tafels' op gebied van zonnepanelen, 
isolatie en andere relevante zaken.  
Helaas waren er maar 9 personen aanwezig, die zich wilden laten informeren over de  
(financiële) mogelijkheden ten aanzien van verduurzaming van hun woning.  
 

- 2023-04-13 Update reconstructie Ged. Achterom 
De Stadsraad heeft notitie genomen van de uitslag van de enquête onder de bewoners van 
Oosthoek betreffende de toekomstige inrichting van het Gedempt Achterom. Het blijkt dat 



het merendeel van de stemmers voor handhaving is van zoveel mogelijke parkeerplaatsen in 
combinatie met 'update' van groen, verlichting, afwatering enz. 
De Stadsraad kan zich hier helemaal in vinden.  
Een en ander qua uitvoering zal natuurlijk weer afhangen van de ontwikkelingen op het 
gebied van parkeren elders in de stad. En dat schiet niet op, zoals werd vastgesteld.  
De stand van zaken met betrekking tot de voortgang van het buitendijks parkeren is 
vooralsnog nog altijd helemaal niet duidelijk.  
 

- 2023-04-20 Stakeholdersbijeenkomst GVVP op 8 mei. Is abusievelijk niet bezocht. 
 

- 2023-04-28 Persbericht inwoners raadpleging PPLG. Is besproken. Kan via de link geopend 
worden genoemd in het persbericht, wat blijkt te werken. Besloten is om dit bericht te delen 
op de website van de Stadsraad. 
 

       - Aan de orde kwam verder de dodenherdenking op 4 mei jl. Daarbij werd vastgesteld, dat  
 de geluidsinstallatie slecht functioneerde en vele mensen niet hebben kunnen horen, wat er  
 werd gezegd door de woordvoerster/leidster van de plechtigheid. Verder viel op, dat de 
 organisaties, die een bloem /krans wilden leggen niet werden benoemd. Jan en Arie zullen 
 dit verder bespreken. 
  
5 Actualiteiten taakvelden: 
 Website:  Geen bijzonderheden. Wordt verder aan gewerkt. Robert vroeg om tekst, zodat hij  
        op diverse terreinen publicaties kon maken. 
 
 Contacten: Geen mededelingen. 
 
 Wonen, huisvesting: De vergadering werd geïnformeerd dat de verkoop van de 
 woningen/appartementen in het plan MAZ (nog) niet erg wilde vlotten. Prijzen tussen de  
 5 en 6 ton. In hoeverre de projectontwikkelaar zich aan de contractuele verplichtingen zou 
 gaan houden, werd met enige zorg bezien. 
 
 Zorg en Welzijn: Geen mededelingen. 
 
 Veiligheid en verkeer: geen mededelingen. 
 
 Energietransitie: Eerder deze vergadering besproken. 
 
 Duurzaamheid: geen mededelingen. 
 
 Toerisme: Jacco deelde mede, dat hij bij het overleg Cultuurplatform is geweest. Goede 
 bijeenkomst. Middelen op toerisme blijken beperkt en door de vele evenementen die 
 worden georganiseerd, komen sommige evenementen niet (geheel) uit de kosten, vanwege 
 de veelheid van evenementen. 
 Het blad 'rijk aan verhalen' (toeristisch magazine) leidt tot een kritische noot van de zijde  
 van Jacco. Plaatsing van de grote toeristische trekpleisters staan niet vooraan in dit blad, 
 maar op latere  bladzijden wat niet 'handig' is ten aanzien van de kleinere toeristische 
 voorzieningen.  Immers zo vertelde Jacco, komen de kleinere toeristische voorzieningen 
 sneller in beeld via  bezoek van de grotere trekpleisters zoals Kasteel Radboud, 
 Bakkerijmuseum, Stoommachinemuseum enzovoorts. 
 Samengevat: het mankeert aan slimme, slagvaardige marketing. 
 Verder kwam het tijdstip van aanmeren van de cruiseschepen aan de orde. Dit blijkt vroeg  



 (9 uur) in de ochtenden te zijn. Een tijdstip waar de middenstand van Medemblik geen 
 rendement van heeft. 
 
 Juridische zaken: geen mededelingen. 
 
 Wijkschouwen: geen mededelingen. 
 
6. Rondvraag: Dirk deed mededeling van een autobrand op het parkeerterrein aan 
 de Oude Haven, waarbij opzet wordt vermoed. Dit zal geen aanlokkelijk voorbeeld zijn ten  
 aanzien van het toekomstige buitendijkse parkeren zo merkte hij op. Daarom zijn in dit plan 
 goede veiligheidsvoorzieningen noodzakelijk (zoals eerder door de Stadsraad is opgemerkt). 
  
7. Sluiting: de voorzitter sloot de vergadering om 21 uur en bedankte een ieder voor 
 zijn/haar inbreng. 
 
De notulist, Dirk Appel 

  
  


